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Z Á P I S N I C A 

z 15. rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 25.06.2024 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 14.00 hod. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu zasadnutia 

___________________________________________________________________________ 

p. Anna Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh (ďalej len „starostka“): " Vážené 

poslankyne, vážení poslanci, otváram 15. rokovanie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh, ktoré bolo podľa ustanovenia § 13 ods. 1 a § 13 ods.  4 písm. a) zákona Slovenskej 

národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 15 

ods. 2 písm. a) zákona Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov za riadne a včas zvolané. Na dnešnom rokovaní Vás srdečne všetkých 

vítam. Svoju neúčasť na dnešnom rokovaní vopred ospravedlnila pani poslankyňa Soňa Ivančová.  

Prv, ako začneme rokovať žiadam vás, aby ste sa prezentovali zasunutím identifikačnej karty do 

otvoru hlasovacej jednotky a stlačením ľubovoľného tlačidla potvrdili svoju prítomnosť. 

Konštatujem, že v tejto chvíli je podľa prezentácie na rokovaní prítomných 10 poslancov, takže 

konštatujem, že miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Vážené poslankyne, vážení 

poslanci, za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem zamestnankyňu mestskej časti pani 

magisterku Marcelu Zeleňákovú. Za overovateľov zápisnice určujem poslancov: pána poslanca 

Pavla Hlinku a poslanca pána Adama Očkajáka. Do návrhovej komisie, ktorá prednesie návrhy 

uznesení z dnešného rokovania navrhujem zvoliť poslancov:  za predsedu pána poslanca 

Radovana Sušilu, za členov: pani poslankyňu Silviu Mackaničovú a pána poslanca Viliama 

Knapa. Má niekto iné návrhy ? Ak nie, dávam hlasovať, kto je za, aby členmi návrhovej komisie 

boli navrhnutí poslanci, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 1 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 
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Prítomní: 9 

starostka: „Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Úlohou návrhovej 

komisie bude pripraviť a predniesť návrhy na uznesenia z dnešného rokovania miestneho 

zastupiteľstva. Vážené poslankyne, vážení poslanci, návrh dnešného rokovania programu je 

uvedený v  pozvánke, ktoré vám bola zaslaná elektronicky spolu s informáciou o tom, že 

materiály na rokovanie miestneho zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na 

elektronickom úložisko vytvorenom pre poslancov mestskej časti Košice juh. Teraz žiadam 

návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na uznesenie k návrhu programu dnešného zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva podľa programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom 

sídle mestskej časti Košice-Juh.  

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Slovo pre verejnosť 

3. A/ Správa o výsledkoch kontrol č. 3/2024 

B/ Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie II. polroka 2024 

4. Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 13. zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

konaného dňa 23.4.2024 

5. Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 13. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 23.4.2024 

6. Správa nezávislého audítora o overení individuálnej účtovnej závierky a výročnej správy 

Mestskej časti Košice – Juh za rok 2023 

7. Záverečný účet Mestskej časti Košice    – Juh za rok 2023 

8. Návrh zámeru spolupráce Mestskej časti Košice – Juh s Deutsche Telekom Systems 

Solutions Slovakia s.r.o. v rámci Športovo–zábavného areálu, Alejová 2H, Košice z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

9. Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

10. Diskusia 

11. Záver 

Návrhová komisia:  "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje body zverejneného programu 15. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh.“  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  

Číslo hlasovania: 2 

Číslo bodu: 1. 
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Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 10 

starostka: "Za 10, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Chcem sa opýtať, 

či niekto z poslancov má návrh na zmenu alebo doplnenie bodov programu? Pokiaľ nie, tak 

pokračujeme. Chcem sa opýtať, či má niekto z Vás poslancov návrh na zmenu doplnenie alebo 

vypustenie bodu programu ? Pokiaľ nie, presunieme sa ku bodu číslo 2.“ 

K bodu č. 2: Slovo pre verejnosť 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Bod číslo 2 dnešného rokovania je Slovo pre verejnosť. Do Slova pre verejnosť 

momentálne sa nikto neprihlásil.“ 

 

K bodu č. 3: A/ Správa o výsledkoch kontrol č. 3/2024 

B/ Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie II. polroka 2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Presunieme k bodu číslo 3, bod číslo 3 je po A/ Správa o výsledkoch kontrol číslo 

3/2024 a po B/Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie 2. polroka 2024. Vítam medzi nami aj 

pani kontrolórku mestskej časti a nech sa páči, dávam slovo pani kontrolórke."  

p. kontrolórka: "Ďakujem za slovo. Takže predmetom mojej správy, ktorá Vám bola zaslaná  boli 

nasledovné kontroly: kontrola vybraných kapitálových výdavkov mestskej časti Košice-Juh za 

roky 2022 – 2023, konkrétne položky 713 nákup strojov, prístrojov, zariadení, techniky a náradia,  

a položka 714 nákup dopravných prostriedkov všetkých druhov. Druhá kontrola bola kontrola 

účtovných dokladov a pohyb finančných prostriedkov na bankových účtoch mestskej časti Košice-

juh vo vybraných mesiacoch II. polroka 2023 zo zameraním na výbery z bankomatu a  konkrétne 

išlo o mesiace august, október a december. A tretia kontrola opatrení na nápravu nedostatkov 

zistených kontrolnou činnosťou v roku 2023. Správu ste dostali, predpokladám, že ste videli aj 

výsledky z kontrol, takže, ak máte nejaké otázky, rada Vám ich zodpoviem.  Ďakujem pekne 

zatiaľ."  
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starostka: "Ďakujeme veľmi pekne pani kontrolórka za Vašu správu a nech sa páči otváram 

rozpravu k danému bodu. Pokiaľ sa do rozpravy nikto nehlási, uzatváram rozpravu a poprosím o 

prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie po A/ Správu o výsledkoch kontrol číslo 3/2024, po B/ Návrh plánu 

kontrolnej činnosti 2/2024.“ 

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 3 

Číslo bodu: 3. 

A/ Správa o výsledkoch kontrol č. 3/2024 B/ Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie II. 

polroka 2024  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 10 

starostka: "Za 10, proti 0, zdržalo sa nula, konštatujem tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 4: Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

a Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 13. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 23.4.2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Ďalším bodom programu rokovania je Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení 

miestneho zastupiteľstva a miestnej rady mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 13. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 23. 4. 2024 vyhodnotenie plnenia uznesení uložených 

miestnym zastupiteľstvom je spracované v písomnej forme. Otváram prípadnú rozpravu k danému 

bodu. Pokiaľ sa do rozpravy nikto nehlási, uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu 

návrhovou komisiou.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie správu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení miestneho 

zastupiteľstva a miestnej rady mestskej časti Košice-juh za obdobie od 13. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 23. 4. 2024."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  

Číslo hlasovania: 4 
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Číslo bodu: 4. 

Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 13. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 

23.4.2024  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 10 

starostka: „Za 10, proti 0, zdržalo sa nula, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 5: Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 13. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 23.4.2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci, pristúpime k bodu číslo 5 a tým je Správa o 

činnosti miestnej rady mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 13. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 23. 4. 2024. Poukazuje na obsah v predloženej správe má niekto 

pripomienky otázky alebo prípadne nejaká rozprava k danému bodu? Pokiaľ nie, uzatváram 

rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje správu o činnosti miestnej rady mestskej časti Košice-juh za obdobie od 13. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 23. 4. 2024."  

starostka: Ďakujem, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 5 

Číslo bodu: 5. 

Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 13. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 23.4.2024 - 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 10 
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starostka: „Za 10, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol." 

K bodu č. 6: Správa nezávislého audítora o overení individuálnej účtovnej závierky a 

výročnej správy Mestskej časti Košice – Juh za rok 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „ Pristúpime k bodu číslo 6 a tým je Správa nezávislého audítora o overení individuálnej 

účtovnej uzávierky a výročnej správy mestskej časti Košice-Juh za rok 2023. V súlade so zákonom 

o účtovníctve a zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy audítorka mestskej časti 

Košice-juh vypracovala správu nezávislého audítora o overení individuálnej účtovnej závierky 

výročnej správy mestskej časti Košice-juh za rok 2023 v ktorej konštatuje, že účtovná závierka 

poskytuje pravdivý a verný obraz o finančnej situácií. Informácie uvedené vo výročnej správy sú 

v súlade s účtovnou uzávierkou, výročná správa obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve. 

Mestská časť Košice-Juh konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 

Materiál bol prerokovaný vo všetkých stálych komisiách miestneho zastupiteľstva a v miestnej 

rade, ktoré ho odporučili bez pripomienok predložiť na schválenie na najbližšie zasadnutie 

miestneho zastupiteľstva. K danému materiálu otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím 

o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie správu nezávislého audítora o overení individuálnej účtovnej závierky 

a výročnej správy mestskej časti Košice-juh za rok 2023." 

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 6 

Číslo bodu: 6. 

Správa nezávislého audítora o overení individuálnej účtovnej závierky a výročnej správy 

Mestskej časti Košice Juh za rok 2023  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 10 

starostka: "Za 10, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 7: Záverečný účet Mestskej časti Košice    – Juh za rok 2023 

______________________________________________________________________________ 
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starostka: „V poradí 7. bodom rokovania je Záverečný účet mestskej časti Košice-Juh za rok 2023. 

Celkový výsledok hospodárenia za rok 2023 je prebytok vo výške 680 713,94 eur. Podľa zákona 

o rozpočtových pravidlách je však potrebné z prebytku vylúčiť: 76 725,00 € ako nevyčerpané 

účelovo určené finančné prostriedky Ministerstva vnútra SR na príspevok za ubytovanie pre 

odídencov z mesiaca december 2023. 26 873,55 € ako nevyčerpané účelovo určené finančné 

prostriedky z rozpočtu mesta Košice za opatrovateľskú službu z roku 2023. 228 909,77 € ako 

nevyčerpané finančné prostriedky z poplatku za rozvoj poukázané v roku 2023 mestom Košice. 

Očistený výsledok hospodárenia je tak vo výške 348 205,62 eur. Na základe zákona 

o rozpočtových pravidlách podľa §15 ods. 4 obec vytvára rezervný fond, ktorého prídel je 

minimálne 10% z prebytku hospodárenia. V súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách 

navrhujeme prebytok rozpočtu MČ Košice – Juh za rok 2023 použiť v celej výške 348 205,62 eur 

na tvorbu rezervného fondu. Stanovisko kontrolórky MČ Košice – Juh je: odporúča Miestnemu 

zastupiteľstvu MČ Košice – Juh prerokovať Návrh záverečného účtu MČ Košice – Juh za rok 2023 

a uzatvoriť s výrokom: celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad. Materiál bol tak isto 

prerokovaný vo všetkých stálych komisiách miestneho zastupiteľstva a v miestnej rade ktoré ho 

odporúčali bez výhrad predložiť na schválenie na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva. 

Nech sa páči, otváram rozpravu k danému bodu. Uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie 

návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov po a) berie na vedomie stanovisko kontrolóra mestskej časti Košice-Juh k návrhu 

Záverečného účtu mestskej časti Košice-Juh za rok 2023, po b)  schvaľuje po 1. Záverečný účet a 

celoročné hospodárenie mestskej časti Košice-juh za rok 2023 bez výhrad,  

Príjmy (bežné a kapitálové bez finančných operácií) 4 823 834,62 € 

Výdavky (bežné a kapitálové bez finančných operácií) 4 839 773,32 € 

Rozdiel - schodok          -15 938,70 € 

Príjmy vrátane finančných operácií     5 520 487,26 € 

Výdavky vrátane finančných operácií    4 839 773,32 € 

Celkový výsledok hospodárenia — prebytok      680 713,94 € 

2. Usporiadanie finančných vzt'ahov k štátnemu rozpočtu SR a rozpočtu iných obcí. 

3. Rozdelenie prebytku hospodárenia Mestskej časti Košice — Juh vo výške 348 205,62 € 

nasledovne: - prídel do rezervného fondu Mestskej časti Košice — Juh vo výške 348 205,62.“ 

starostka:  "Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 7 

Číslo bodu: 7. 

Záverečný účet Mestskej časti Košice Juh za rok 2023 - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržali sa: 1, Nehlasovali: 0, Prítomní: 10 

starostka: „Za 9, proti 0, zdržal sa 1, konštatujem, tento návrh prijatý bol." 
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K bodu č. 8: Návrh zámeru spolupráce Mestskej časti Košice – Juh s Deutsche Telekom 

Systems Solutions Slovakia s.r.o. v rámci Športovo–zábavného areálu, Alejová 2H, Košice z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci, bodom číslo 8 dnešného rokovania je Návrh 

zámeru spolupráce mestskej časti Košice-juh z Deutsche Telekom Solution T-Systems Slovakia 

s.r.o. v rámci Športovo zábavného areálu, Alejová 2H Košice, z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. Na základe doterajšej spolupráce od roku 2014 v rámci ŠZA a obojstrannej spokojnosti 

oboch strán spoločnosť Deutsche Telekom Systems Solutions Slovakia s.r.o. prejavila záujem 

pokračovať aj naďalej v spolupráci v roku 2024. Prenájom nehnuteľného majetku spoločnosti 

Deutsche Telekom Systems Solutions Slovakia s.r.o. odporúčané posudzovať ako dôvod hodný 

osobitného zreteľa podľa § 9 aa ods. 2 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov z dôvodu, že hnuteľný majetok bude slúžiť na skvalitnenie a zvýšenie úrovne 

poskytovaných služieb, na podporu voľnočasových aktivít, športových aktivít pre väčšiu skupinu 

obyvateľov a návštevníkov mesta Košice. Materiál bol takisto prerokovaný vo všetkých stálych 

komisiách miestneho zastupiteľstva a v miestnej rade, ktoré ho odporučili bez pripomienok 

predložiť na schválenie na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva. Nech sa páči, otváram 

rozpravu k danému bodu. Uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu uznesenia 

predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje po prvé schval'uje 

1) spoluprácu Mestskej časti Košice — Juh s Deutsche Telekom Systems Solutions Slovakia s.r.o., 

Žriedlová 13,040 01 Košice v rámci Športovo — zábavného areálu, Alejová 2H, 040 11 Košice 

2) prenájom nehnutel'ného majetku pre spoločnost' Deutsche Telekom Systems Solutions Slovakia 

s.r.o., Zriedlová 13, 040 01 Košice 

- čast' Športovo — zábavného areálu, Alejová 2H, 040 11 Košice, katastrálne územie: Južné 

mesto, zapísaný na LV č. 13161 Okresnýrn úradom Košice, katastrálnym odborom, 

- účel nájmu: osadenie reklamných zariadení, 

- výška nájomného: 7 440,00 Eur, 

- doba nájmu: určitá do 31.12.2024. 

Prenájom nehnutel'ného majetku spoločnosti Deutsche Telekom Systems Solutions Slovakia s.r.o., 

odporúčame posudzovat' ako dôvod hodný osobitného zretel'a podl'a § 9aa ods. 2 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu, že nehnutel'ný majetok 

bude slúžit' na skvalitnenie a zvýšenie úrovne poskytovaných služieb, na podporu vol'nočasových 

a športových aktivít pre väčšiu skupinu obyvatel'ov a návštevníkov mesta Košice.  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 8 

Číslo bodu: 8. 
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Návrh zámeru spolupráce Mestskej časti Košice Juh s Deutsche Telekom Systems Solutions 

Slovakia s.r.o. v rámci Športovo-zábavného areálu, Alejová 2H, Košice z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 10 

starostka: "Za  10, proti 0, zdržal sa nula, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 9: Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

______________________________________________________________________________ 

starostka: " Pristúpime k bodu číslo 9, ktorým sa interpelácie poslancov podľa ustanovenia § 25 

odsek písm. b) zákona o obecnom zriadení. Rada by som pripomenula, že podľa uvedeného 

ustanovenia sú poslanci oprávnení interpelovať starostu a členov miestnej rady vo veciach 

týkajúcich sa výkonu ich práce. Dodávam, že čl. 13 ods. 1 Rokovacieho poriadku miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Juh poslanec na zastupiteľstve prednáša svoju interpeláciu 

ústne alebo podáva písomne. Pri písomnom podaní informuje o obsahu zastupiteľstvo. Nech sa 

páči nech sa páči pán poslanec Bernát.“ 

p. Bernát: "Ďakujem za slovo. Ja by som chcel vás požiadať pani starostka, aby ste požiadala vy 

vo Vašom mene a v mene mestskej časti správcu komunikácie, predpokladám mesto Košice o 

vyznačenie vodorovného dopravného značenia pri Materskej škole Miškovecká,  tam je taká úzka 

cesta, bolo vyznačené pár rokov dozadu, ale už v podstate momentálne nie je, je tam len na stĺpe 

akože nápis, v podstate akože je tam priechod pre chodcov, ale trebalo by to vyznačiť aj to 

vodorovné dopravné značenie. Ďakujem veľmi pekne."  

starostka: "Ďakujem, uskutočníme tak."  

starostka: "Nech sa páči pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják:" Ďakujem pekne za slovo. Všetkým prajem pekný deň. Ja by som chcel ako 

interpeláciu dať požiadavku na oddelenie výstavby, aby zabezpečili buď nejakú úpravu lístia,  resp. 

kríkov medzi  Južnou triedou 13 až 15, kde nám vzniká nový hotel pre bezdomovcov a je nutné s 

tým niečo robiť.   Tak poprosím kríky Južná trieda  13 - 15, tam je taký park , tak prosím všetky 

zložky, ktoré s tým majú niečo spoločné, aby zakročili. Je to tam dosť vážne. Ďakujem pekne."  



Zápisnica z 15. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 25.06.2024  Strana 10 z 15 
 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne. Oddelenie výstavby si to zapíše a potom budeme žiadať správu 

mestskej zelene, aby  urobili s tým poriadok, poprípade naši aktivační pracovníci, keď je tam 

nejaký neporiadok, tak to odpracú. Nech sa páči, pán poslanec Breicha."  

p. Breicha: "Ďakujem pekne za slovo. Ja by som sa chcel opýtať ohľadne riešenia problematiky 

našich spoluobčanov, ktorých máme teda hlavne za malou stanicou usadených. Viem, že bolo veľa 

stretnutí v minulosti, aj sme sa o tom rozprávali priebežne, ale, že či  nie je k tomu nejaká 

aktualizácia, možno z úradu splnomocnenca a pod., či sa nedospelo k nejakému riešeniu. Najmä v 

posledných dňoch sa mi viacerí naši susedia obyvatelia sťažovali. Ani nie na nejaké, že by  nejako 

vyčíňali, ale  proste na nejaké presuny vo väčšom množstve atď., čiže tu by som potom poprosil 

aj keď nie hneď, ale  samozrejme, ale možno na komisiu zaradiť nejakú správu, že v akom sme 

možno štádiu jednania s ostatnými orgánmi činnými v tomto prostredí. A ďalej by som chcel 

poprosiť za obyvateľov Palárikovej o naplánovanie, to bude skôr v rámci správy mestskej zelene, 

ale možno im vieme pomôcť s vytipovaním alebo určením. Nemám aj sám problém poukázať,  o 

nejaký ten výrub, ozdravný orez a pod. stromov, ktoré sú tam v okolí najmä v tom našom 

vnútrobloku 9 -11, 5 -7 sú tam dosť urastené stromy, ktoré boli už aj v minulosť označené, 

neparkujte pod tým a pod., ale to nie je úplne riešením. Nežiadame o výrub celých stromov, lebo 

sú pekné, robia tieň atď.,  ale aj z tej zadnej strany na Jantárovú my veľa krát hlásia, že sa tam 

rozmnožujú všelijaké bzdochy a neviem čo všetko,  keby aj k tomuto si to potom si to mohli  

naplánovať. Viem, že aj terajšie obdobie nie je na to vhodné, ale  niekedy na jeseň. Ďakujem veľmi 

pekne."  

starostka: "Tak čo sa týka marginalizovaných občanov, tak Vám tak skúsim v skratke odpovedať. 

Asi 2 týždne dozadu bolo stretnutie združenia miest obcí Slovenska sekcia presne čo sa týka týchto 

občanov. Stretli sa tam aj naše zamestnankyne, urobili sa z toho nejaké závery. Budeme žiadať 

vládu aj s mestskou časťou nad jazerom, zo sídliskom nad Jazerom aby presne v danej veci nám 

pomohla aj vláda, lebo z pozície starostky mestskej časti a možno aj z pozície mesta je to 

neriešiteľný problém, takže musíme sa obrátiť trošku vyššie.  Čo sa týka našej mestskej časti, tak 

takisto cez jedného pána sme dali do Bruselu vedieť, aká je daná situácia, tak čakáme na odpoveď, 

že či nám pomôžu s týmto. Ďalej sa nám otvára od zajtra spolupráca s komunitným centrom z 

Hroncovej ulice a s dobrovoľníckym centrom KSK, ktorí by mali chodiť 2× do týždňa do osady a 

riešiť danú problematiku. Z Polície Slovenskej republiky, mi boli  prisľúbený dvaja odborní 

referenti presne na danú problematiku, ktorých by sme mali dostať do konca leta na našu mestskú 

časť. Takže si myslím, že pracujeme v tomto, ale je to mravenčia práca. Si myslím, že keby sa 

začalo už takto v zárodku riešiť, tak možno v takom veľkom by nebol tento problém. Najhoršie sú 

pozemky, že nie sú v našom vlastníctve, ani vo vlastníctve mesta a toto je asi najväčší problém. 

Ale pracujeme pravidelne na tom. Nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: "Ďakujem pekne za slovo pani starostka.  Dva body by sa mal v interpeláciách. Prvý 

bod sa týka kontajnerovísk. Už dávnejšie som si všimol, že výmena kontajnerov prebieha príliš 

pomaly. Keď je nejaký zlomený, polámaný, proste poškodený kontajner niekedy aj 2 týždne, Kosit 

to nejakým spôsobom nerieši alebo stiahne kontajner, nechá prázdne parkovacie miesto a kým 
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dodá nový alebo tento opraví prejde aj týždeň a viac. Teraz je znova problém na Oštepovej ulici, 

ale teraz na druhej strane bližšie ku Rybe. Viac než týždeň poškodený kontajner zlomený, včera 

som si všimol, že už ho stiahli, dnes chýba znova. Čiže, nie je to priamo kompetencia mestskej 

časti, ale poprosil by som, skúsme urgovať viacej Kosit, keď tam tých kontajnerov nie je veľa na 

komunálny na zmesný odpad, a keď je v takom veľkom kontajnerovisku len 3 alebo 4 kontajnery 

na komunálny zmesný odpad, jeden sa stiahne a týždeň, dva týždne sa nedoplní, je to cítiť, je to 

vidno. Čiže, len skúsme viac na tých kosiťákov zatlačiť, aby tá výmena tých poškodených 

kontajnerov prebiehala online. Neviem, akým spôsobom oni fungujú, či tie kontajneri nakupujú 

Krista krížom, ale verím, že niečo v zásobe musia mať. A ja si viem predstaviť, že je to 1:1 by 

mali vymeniť. Zoberú poškodený, na jeho miesto zaparkujú ešte v ten deň v podstate nie nový, ale 

plnohodnotný kontajner. Jedna interpelácia, všeobecne to sa týka, ja som to doteraz videl na našom 

kontajnerovisku, ale určite rovnaký problém majú všade. A 2. interpelácia - kosby. Prebiehajú nám 

tu kosby.  U nás na juhu druhá kosba. Ako som si všimol, z tých dvoch kosieb ani jedna nebola 

vykonaná v garážových sekciách. U nás napr. či Perlová, Oštepová ulica. Tie pozemky sú mestské. 

To nie je ani ihrisko, ani trávnatá plocha, ale komunikácia, príjazdová cesta ku garážovej sekcii 

neexistuje. Preto sa tam nerobia ani zimná, ani letná údržba. Ale aj tých zopár zelených časti v 

tých garážových sekciách nemá kto pokosiť. Už som to viackrát v minulosti interpeloval, odpoveď 

bola taká, že samozrejme nemajú to v štvorákoch atď.  No neviem, kto to bude kosiť potom.  

Garážnici majú vysporiadaný pozemok pod garážou, prístupová cesta neexistuje, priestor pred 

garážami je pozemok mestský. Čiže, skúsme aspoň z tých troch kosieb, keď sa robia, aspoň jedna 

kosba nech sa urobí aj v tých garážových sekciách, ktoré sú, alebo v ich okolí, lebo môžem 

povedať, že občania na to kašlú a potom to vyzerá, ako to vyzerá. Ďakujem."  

starostka: "Čo sa týka  garážových sekcií, tak požiadame z mestskej časti e-mailom alebo listom 

pani riaditeľku správy mestskej zelene, aby túto kosbu zabezpečila, ako žiadate aspoň raz. Čo sa 

týka kontajnerov, budem veľmi rada, keď aj ostatní poslanci nám dajú také typy, kde chýba ten 

kontajner a keď to už dlhšie trvá, aby sme to vedeli promtne riešiť, lebo nemáme informáciu o 

všetkých stojiskách v našej mestskej časti.  Takže, keď je taký problém, treba napísať email na 

úrad a my to pourgujeme.  Pôjde to rýchlejšie. Nech sa páči pán poslanec Očkaják.“ 

Očkaják: "Ešte by som reagoval na pána poslanca Blanára.  Na poslednom kontrolnom dni 

starostky bol prítomný aj pán F. a komunikovali sme možnosti kosenia. Momentálne to na juhu 

vyzerá dosť zle.  Prebehla kosba č. 2, následne bolo veľa dažďov  a vyzerá to, ako keby tá kosba 

ani nebola.  Čiže, trávička nám veľmi vyrástla. Kosba číslo 3 momentálne nevieme presný dátum, 

takže to je dôvod prečo to všetko tak zle vyzerá. Tým pádom, že tie kontrolné slúžia na to, aby 

sme komunikovali či s magistrátom, či so správou mestskej zelene, tak hneď zajtra vieme 

kontaktovať p. F.a s ním rozobrať tú tému tých garážových priestorov, čo sa týka kosenia. Ešte by 

som dal do pozornosti, volal mi p. O. z magistrátu, čo sa týka čistenia chodníkov a ciest, čistí sa v 

takých intervaloch  a v podstate tiež bojujú s financiami, žiadali mesto o 300 000 €  a v minulosti 

mali len tak pre informáciu, viete aj občanom vysvetliť, prečo sa to nečistí častejšie  zo strany 

mesta a musia to naši dočisťovať VPP rôzne chodníky je to, že v minulosti mali 22 ľudí, 7 dní v 
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týždni a teraz je to 7 ľudí /5dní v týždni. Je to rapídny rozdiel a tie financie žiadali a vieme ako 

stojí mesto, takže toľko. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem za doplnenie pán poslanec pán zástupca nech sa páči pán poslanec Blanár." 

p. Blanár: "Ešte som si spomenul na jednu vec. Pani starostka, boli sme spolu na Vašom 

kontrolnom dni niekedy na jar, celá tá lokalita obvod 1, bol to február - marec, možno prelom 

marca, apríla neviem, ale príjazdová komunikácia z tej jednosmerky Rosná-Košťova - Oštepova  

na Južnú triedu to je možno 50m to je v takom stave, ako sme to videli pred troma - štyrmi 

mesiacmi - tankodrom.  Čiže, už som videl,  dobre, máme rozpočet prijatý konečne pán primátor 

je spokojný, podpísal, neviem ešte aké výhovorky, že prečo, ale videl som, že už sa opravujú 

komunikácie. Čiže, skúsme do toho drgnúť, aby to dostalo nejakú prioritu, lebo naozaj viem o tom, 

že je to nahlásené, je to zaevidované, je tam množstvo áut, lebo naozaj, to je spojnica do toho v 

podstate kolečka a do tej jednosmerky. Je to výtlk na výtlk. Takže, poprosil by som, keby ste 

skúsili pourgovať. Ďakujem."  

starostka: "Poprosíme cez oddelenie výstavby ešte dnes, aby odišiel email na magistrát, aby 

presne daný úsek vyriešili. Dobre, pokiaľ do bodu č. 9 sa nikto nehlási, tak uzatváram daný bod a  

ďalším bodom v poradí je Diskusia.“ 

K bodu č. 10: Diskusia 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Tu by som vás rada pozvala na akcie našej mestskej časti. ktoré sú pre poslancov. Tak 

2. a 4. 7. 2024 Seniorolympiáda, na ktorú  Vás všetkých pozývam, budem rada, keď prídete, bude 

to veľmi pekná akcia. Program Vám zašleme pokiaľ Vám ešte nešiel, Vám zašleme do mailových 

schránok , potom 2. júla neorganizujeme to my ako mestská časť, ale začína sa projekt Spoznaj 

behom Košice 2. 7. o 19 00 štart pri Kulturparku, keď sa nám podarí , bude sa trasa behať cez naše 

spoločensko relaxačné centrum. Počas leta by sme nemali mať žiadne plánované akcie kultúrne 

akcie, až na záver leta 29. 8. 2024 Deň otvorených dverí na ŠZA, na ktorý Vás všetkých pozývam.  

Možno v priebehu leta by sme sa mohli stretnúť ohľadne hospodárenia našej mestskej časti, lebo 

situácia v hospodárení nie je momentálne tento rok dobrá, že čo budeme ďalej robiť, ako sa nám 

vyvíjajú príjmy, ako sa nám vyvíjajú výdavky, aby sme prehodnotili danú situáciu a urobili nejaké 

opatrenia, pokiaľ to nejde dobrou cestou. Na Meste Košice je stále aj otvorená téma územného 

plánu. Dávam do pozornosti na internete si nájdete na webových stránkach plán pre mesto Košice, 

kde ho môžete pripomienkovať, takisto povedzte to širokej verejnosti, podnikateľom vo našom 

okolí, aby sa vedeli na tento plán pozrieť, poprípade spripomienkovať a pokiaľ by bol záujem z 

vašej strany poslancov, vieme si urobiť takéto stretnutie s magistrátom z Mesta Košice aj z ÚHA 

na našej mestskej časti a si rozobrať to územné plánovanie v našej mestskej časti trošku bližšie, 

niekedy cez leto, dáme si termín, kľudne sa mi ozvite. Ja som bola na tom územnom pláne už 

viackrát, takže je to na Vás.  Keď ma budete kontaktovať, som ochotná urobiť takéto stretnutie. Je 

to veľmi zaujímavé, stojí to za to, takže kľudne. Ďalej dávam do pozornosti do 3. 7. do polnoci sa 

hlasuje Kauflandpark. Poprosím Vás, stále hlasujte, máme to dobre našliapnuté, sme stále na 7. 
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mieste a keď sa takto udržíme, môžeme tento Kauflandpark vyhrať. Z mojej strany je to asi tak 

všetko a nasleduje pán poslanec Hlinka.“ 

p. Hlinka: "Ďakujem za slovo pani starostka. Tento mesiac máme tri mesiace odkedy fungujú naše 

miestne poriadkové a organizačné zložky MOPS, poprosil by som možno zadefinovať, aké sú 

vlastne ich kompetencie, právomoci a čo môžu robiť.  Dopočuli sme aj, že bol nejaký drobný 

incident v teréne. Zišlo by sa počuť vlastne, aký je ich rozsah kompetencie, aby sme vedeli aj 

občanom možno inštruovať a vysvetliť niektoré veci, keď sa pýtajú. Ďakujem."  

starostka: "Čo sa týka ich kompetencií, nemajú nejaké špeciálne kompetencie ako mestskí 

policajti alebo štátni policajti, ich rozsah je zúžený na to, že môžu upozorniť, resp. nafotiť a 

zavolať mestskú alebo štátnu políciu. To je asi tak všetko.  Majú také kompetencie ako bežný 

občan. Sú len na to, aby bol dodržiavaný v mestskej časti, aby dohliadali na poriadok. Pokiaľ bol 

nejaký incident, o ktorom nevieme, kľudne nám môžete dať vedieť a my to prešetríme, že či to 

bolo v súlade so zákonom. Nech sa páči pán poslanec Očkaják.“ 

p. Očkaják: " Ďakujem pekne. Ja by som doplnil v rámci diskusie Ing. Blanára.  Tiež si myslím, 

že keď jazdím po juhu autom, cesty sú v hroznom stave. Neviem, čo sa konkrétne deje na meste, 

prečo to tak dlho trvá,  ale veľa je tých záplat, posielali sme v marci na Šoltésovej zaplátať jednu 

mega dieru, je jún a nič. Takže naozaj, tie lehoty sa predĺžili trojnásobne, vidíme, čo robí mesto 

Košice, áno to je pekné otvárať rôzne športoviská ako NTC, budúca plaváreň tu sa tieto veci... 

marketing je perfektný, ale naozaj občania, keď chodia po tých cestách a chodníkoch, tak je to  

fakt veľmi smutné. Takže, s tým súhlasím p. poslanec bude nutné sa Mesta opýtať, prečo to tak 

dlho trvá a ľudia sa na to pýtajú. Ďalej by som Vám chcel všetkým popriať pekné leto, užite si 

dovolenky, všetci ste teraz prišli aj z vašich zamestnaní a ešte musíte 10 bodov ťažkého 

zastupiteľstva , takže naozaj Vám tá dovolenka príde vhod. Takže týmto by som Vám chcel všetko 

dobré popriať a veľa zdravia. Ďakujem." 

 starostka: "Ďakujem, nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: "Ďakujem ešte raz za slovo. Mám zopár vecí. Čiže chcel som nadviazať na to, čo ste 

pani starostka, včera som bol na komisii dopravy a výstavby na meste boli tam ľudia z ÚHA, čiže 

myslím, že termín pripomienkovania územného plánu je do konca septembra, keď sa nemýlim. 

Možno by bolo dobré to pracovné stretnutie nejak začiatkom septembra, keď už vlastne budeme 

vydovolenkovaní a budeme v čo najväčšom počte. Určite sa zúčastníme je to dosť vážny 

dokument.“  

starostka: "Bola by som rada, kedy predsedovia klubov mi dali nejaký terminík začiatkom 

septembra."  

p. Blanár: "Dobre, dohodneme sa na klube, takže prvý týždeň v septembri sme už všetci kvôli 

deťom doma.  Lebo jednoducho je to vážny dokument a treba sa k tomu vyjadriť, určite, nejaké 

stanovisko za mestskú časť by sme mali dať. Ďalšou vecou je to, čo ste vraveli to pracovné 

stretnutie. Áno, treba povedať, že Mesto Košice má rozpočet schválený, ktorý vlastne prešiel až 
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na 2. pokus. Malá zmena je v tom, že v tomto rozpočte naša mestská časť v podstate príde o nejaké 

peniaze, ktoré sme mali mať už uhradené z mesta minulý rok Nebudeme ich mať ani toho roku. 

Chcel som sa opýtať,  nebol priestor, nie je koho, dvoch našich mestských poslancov, ktorí za to 

hlasovali, akým spôsobom chcú alebo navrhujú  ako sa mestská časť má s týmto mínusom 

finančným cca okolo 130 000 vysporiadať, kde ich máme nájsť. Čiže, treba zvolať stretnutie, treba 

sa o tom baviť, treba povedať priamo, rozpočet, ktorý schválený máme, rátal s týmto 

financovaním, s týmito zdrojmi na príjmovej stránke, evidentne vieme, že nebudú. Čiže, sme určite 

sme postavení pred takú úlohu, že budeme musieť korigovať rozpočet na tento rok, to treba 

povedať priamo a naozaj po lete je najvyšší čas.  Si myslím. Takže asi toľko, kolega Hlinka ešte 

spomínal v podstate tie naše hliadky. Ja by som poprosil, či by bolo možné na septembrové 

zastupiteľstvo nám dať nejaký materiál, taký odpočet ich činnosti. Ak máme raz mesačne komisiu 

životného prostredia, pán Pusta príde, zreportuje   mesačnú činnosť Mestskej polície stanice Juh a 

vieme, čo sa udialo. Bude niekoľko mesiacov už vlastne tieto hliadky v činnosti, aby sme ako 

poslanci vlastne vedeli, že kde boli, čo robili, čo je ich hlavná náplň, čo je vedľajšia náplň. Keď 

ich vidíme v teréne a pýtajú sa nás občania, aby sme ako poslanci vedeli odpovedať, že načo 

vlastne sú, za akým účelom sú tu. Nejaké zdroje aj my sme si myslím, že preplácame, čiže niečo,  

nie je pravda, že nás stoja nulu.  Že máme nejaké náklady na nich."  

starostka: "Myslím, že tak 99,9 % je financovanie z projektu.“ 

p. Blanár: "Jasné, všetko sa následne refunduje?“  

starostka: "Áno."  

p. Blanár: “Dobre, to je fajn taká informácia, o tom som nevedel, ale tak či tak by sa mali vedieť 

asi, akým prínosom sú pre mestskú časť. Ďakujem."  

starostka:" Ďakujem pekne. Pokiaľ sa do diskusie nikto nehlási, tak ja pevne verím, tak uzatváram 

tento bod a prejdeme ku bodu záver.“ 

K bodu č. 11: Záver 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Pevne verím, že cez leto sa nestretne na nejakom mimoriadnom zastupiteľstve a 

budeme mať pokojné leto a nebudeme riešiť nejaké krízové situácie, ale všetci si oddýchneme. 

Aspoň ja to takto plánujem, dúfam, že aj vy.  A prajem Vám, vážené poslankyne, vážení poslanci 

program dnešného zasadnutia miestneho zastupiteľstva sme vyčerpali ďakujem vám za účasť na 

dnešnom zasadnutí a rokovanie končím. Tak, a prajem vám krásne leto, aby ste si ho hlavne užili 

v zdraví a načerpali veľa síl stihol vlani už elektrární načerpali veľa síl a energie a všetkých vás 

pozývam o 16.00 sa stretneme dole v obradnej miestnosti na slávnostnom akte odovzdávania 

verejných ocenení mestskej časti Košice-juh. Ďakujem za pozornosť." 

................................................... 

                   Ing. Anna Súkeníková 

             starostka MČ Košice – Juh 
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Overovatelia :  

Ing. Pavol Hlinka       

poslanec MZ :               

  15.07.2024     ........................................................... 

Overil dňa : ......................... 

 

Mgr. Adam Očkaják, MBA 

poslanec MZ :       ........................................................... 

09.07.2024    

Overil dňa : ............................. 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 08.07.2024 

Spracovala na základe zvukového záznamu: 

Zapisovateľka : Mgr. Marcela Zeleňáková  ............................................................. 

 

 


